



'MOON I' COLLECTION 2017 BY CHARLES KALPAKIAN

Ebonized beech, Kvadrat upholstery – H 45.25 x L 31.5 x W 31.5 inches - Limited edition of 10 + 2AP in each version
Hêtre éboulisé, tissu Kvadrat – H 115 x L 80 x P 80 cm - Edition limitée de 10 + 2EA chaque version

'MOON' is a contemporary armchair with a vintage twist in Kvadrat upholstery. Its very high back and unusual width and depth make it particularly welcoming and comfortable. By French Lebanese Charles Kalpakian, this armchair is a reinterpretation of some major classics from the 50's. Soft, pure yet flexible lines in a clean movement are enhanced by the contrast of colors. The armrest is imagined like a woven jewel and is the final touch, completing the attire.

'MOON' est un fauteuil contemporain dans un esprit vintage, habillé de tissu Kvadrat. Sa hauteur de dos, tout comme sa largeur et sa profondeur inhabituelles, le rendent particulièrement accueillant et confortable. Imaginé par le designer franco-libanais Charles Kalpakian, ce fauteuil réinterprète de grands classiques des années 50. Le geste est net ; les lignes douces, souples et pures sont soulignées par le contraste des couleurs. L'accoudoir est pensé comme un bijou tissé et vient apposer une touche finale dans l'esprit d'une parure.







Ref. Moon I-D

10 rue Bonaparte 75006 Paris +331 56 81 61 52
info@galeriebsl.com www.galeriebsl.com



Ref. Moon I-B

10 rue Bonaparte 75006 Paris +331 56 81 61 52
info@galeriebsl.com www.galeriebsl.com



Ref. Moon I-F

10 rue Bonaparte 75006 Paris +331 56 81 61 52
info@galeriebsl.com www.galeriebsl.com



Ref. Moon I-E

10 rue Bonaparte 75006 Paris +331 56 81 61 52
info@galeriebsl.com www.galeriebsl.com



Ref. Moon I-C

10 rue Bonaparte 75006 Paris +331 56 81 61 52
info@galeriebsl.com www.galeriebsl.com



Ref. Moon I-A

10 rue Bonaparte 75006 Paris +331 56 81 61 52
info@galeriebsl.com www.galeriebsl.com